
BRM.0012.1.9.2018           

 

Protokół nr 1/2018 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 3 grudnia 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.30. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski     – Przewodnicząca Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska     – Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska      – Członek Komisji 

4.  Maciej Szota       – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski - Przewodniczący Komisji, który 

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby w pierwszej kolejności zaopiniować projekty uchwały budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019.  Poddaję pod głosowanie propozycję zmiany kolejności. 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad ze zmianą? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

4. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

6.   Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 oraz projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019 – 

2032. 



 2 

Projekty uchwał stanowi załącznik do Protokołu nr IV/2018 Sesji Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Str. 88 pkt. 19 Grzywna i inne kary pieniężne od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych. Ww. opłaty obejmują przewidywane wpływy z tytułu kar umownych 

nakładanych na MPK Sp. z o.o za brak realizacji Standardów Obsługi Pasażerów. Proszę             

o wyjaśnienie. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Miasto posiada zawartą umowę jeżeli chodzi o usługi przewozowe w zakresie komunikacji 

miejskiej. Muszą być pewne warunki, standardy. Bywa tak, że autobus się spóźnia i wtedy jest 

niezachowanie określonych standardów. Po każdym miesiącu te rzeczy są rozliczane 

z przewoźnikiem. 

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

To pasażer może ubiegać się o odszkodowanie. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Ta kwota 11 500 zł wpływa do budżetu Miasta.  

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

Str. 56 - Jeżeli chodzi o modernizację „Wodny Park”, co tam będzie realizowane? Proszę             

o rozszerzenie. Następnie, kiedy ruszy remont kapitalny basenu odkrytego, czy jest zagrożony 

termin otwarcia. Jakie urządzenia będą na Skate Parku? 

Str. 51 i 52 – dot. budowy ul. Prymasa Józefa Glempa oraz przebudowę skrzyżowania ulic: 

Poznańskiej, Górniczej i Staszica. Kiedy będzie realizowana ta inwestycja, czy już były jakieś 

prace wykonane?  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jeżeli chodzi o ulicę Prymasa Józefa Glempa to nie wiem jaka będzie decyzja. Nie otrzymaliśmy 

dofinasowania z Budżetu Państwa i musimy ubiegać się o środki finansowe od Marszałka. Jeżeli 

chodzi o przebudowę ulicy Poznańskiej, Górniczej i Staszica to złożyliśmy wniosek                     

o dofinansowanie jeżeli je otrzymamy to ta inwestycja będzie realizowana.  
 

Jeżeli chodzi o „Wodny Park” to na chwilę obecną jest ogłoszony nabór na stanowiska dyrektora 

Osir-u, a te propozycje zostały zgłoszone przez dotychczasową Panią Dyrektor. Te zadania 

muszą być zrealizowane w przyszłym roku.  

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

Proszę o przesłanie odpowiedzi pisemnie. 

 

Innych pytań nie było. 

   

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2019 ? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
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Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019 – 2032 ? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 4. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy zgodnie z porządkiem obrad Komisji do wyboru zastępcy przewodniczącego 

Komisji. Proponuję na to stanowisko panią Elżbietę Jardanowską. 
 

Czy są inne propozycje? 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili innej kandydatury. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Radna Elżbieta Jardanowska: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Waldemar Wąśniewski - Przewodniczący Komisji: 

W związku z powyższym przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za tym, aby zastępcą 

przewodniczącego Komisji została pani Elżbieta Jardanowska? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została pani Elżbieta Jardanowska. 

 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił plan pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 
 

Czy są jakieś inne propozycje do przedstawionego planu pracy? 

 

Elżbieta Jardanowska – członek Komisji: 

W miesiącu kwietniu jest temat „Informacja na temat stanu zaległości podatkowych za rok 2018” 

Jakiego podatku ma to dotyczyć?  

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

Może wszystkich ? 

 

Waldemar Wąśniewski– Przewodniczący Komisji: 
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Proponuję podatek od nieruchomości.  

Innych propozycji nie było. 

 

STYCZEŃ 
-     Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

LUTY 

 Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2017 r. i 2018 r. 

 

MARZEC 
  Kontrola wydatkowania środków na stypendia sportowe w 2017 r. i 2018 r. 

 

KWIECIEŃ 

-      Informacja na temat stanu zaległości podatkowych od nieruchomości za rok 2018 r. 

 

MAJ 
 Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

 Wypracowanie wniosku absolutoryjnego. 

 Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 

 

CZERWIEC 
-        Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy Komisji po zmianie: 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2019 r. po zmianach stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

Waldemar Wąśniewski 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


